
                                                                                                                          

                                        
 

 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 17 september, de Beijerd, 
16.00 uur 
 
 
Afwezig: Tonny, Leendert, Cora, Jack, Nell 
 

1) Mededelingen bestuur 

Nieuwe Mark: tot nu toe nog géén nota van commentaar vanuit de Gemeente ontvangen, 

n.a.v. de ingeleverde reacties op het Voorlopig  Ontwerp 

Oostflank: gesprekken geweest met VvE’s, deze zijn ook naar de Gemeentelijke 

voorlichtingsavond geweest, wachten op het moment dat VvE’s commentaar willen geven 

Er is een stevig gesprek geweest met burgemeester Depla en wethouder Daan Quaars over 

de vergunning voor Jazz tot 01.00 uur. De Wijkraad heeft nogmaals aangegeven dat wij nooit 

akkoord zijn gegaan met een generieke sluitingstijd van 01.00 uur. Dit gold slechts voor één 

locatie op de Grote Markt. De Wijkraad wacht gespannen af wat de evaluatie ons gaat 

brengen! 

Gesprek met Gouden Cirkel: Piet heeft deelgenomen aan een gesprek met leden van de 

Gouden Cirkel om het programma voor het nieuwe jaar te bespreken. Namens de Wijkraad 

aangegeven wat er heden ten dage allemaal speelt en welke “oude” beslissingen voor 

problemen in de huidige stad zorgen. 

Nieuwe contactpersonen/bestuursleden: tot ons genoegen hebben 2 nieuwe 

geïnteresseerden zich bij Costa en mij gemeld. We hebben met hen een gesprek gehad en na 

vaststelling van de portefeuille gaan we met hen in gesprek om te kijken wat ze willen en 

kunnen betekenen voor ons. 

2) Catharinastraat 

Leendert heeft samen met Egbert een aantal keren met bewoners gesproken en getracht om 

te komen tot een vertegenwoordiging die met de autoriteiten gaat spreken. Uiteindelijk 

heeft de eigenaar nu aangifte gedaan en zou het wachten zijn op ingrijpen. Dat hebben we 

tot nu toe echter nog niet gezien. Leenderts rol is inmiddels overgenomen door Pia Wedage, 

bewoner Catharinastraat, Leendert blijft bij de zaak betrokken. 

3) Stand van zaken website  

Zie bijlage, in de portefeuille is aangegeven dat Piet en Costa zich met de taak 

“Communicatie” bezighouden, maar we zoeken hier duidelijk versterking!! 
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4) Themabijeenkomst,  

Deze themabijeenkomst zal niet alleen in het teken van “Ouderen” staan, we zoeken 

verbreding in de onderwerpen met o.a. evenementen. Datum is vastgesteld op 18 november 

in de Avenue. Piet, Egbert en Costa werken intussen door aan de onderwerpen. 

5) In gesprek met de Wijkraad  

Deze bijeenkomst is in theorie uitgewerkt, Piet wil graag een eerste avond met zoveel 

mogelijk wijkcontactpersonen plannen (december) om een “try out” te doen. Pers en politiek 

zijn hierbij welkom. Een datum gaat gepland worden. 

6) Evenementennota evaluatie, standpunten, gesprekken met Ondernemersfonds  

Piet en Egbert zijn intussen gesprekken begonnen met het Ondernemersfonds en Koninklijke 

Horeca Nederland. Doel is om te kijken of we met een aantal zaken een gezamenlijke aanpak 

kunnen bewerkstelligen en te zien waar we elkaar absoluut niet kunnen vinden. In eerste 

instantie hebben we aangegeven hoe wij “erin” zitten, de anderen hebben ook het een en 

ander aangegeven. We kunnen pas echt “los” als we zien wat er in de evaluatie staat en we 

hebben dan ook afgesproken de gesprekken voort te zetten. 

7) Waterspeelplekken 

Helaas is te elfder ure de bijeenkomst plots afgelast en heeft de Wijkraad niet iedereen op 

tijd kunnen bereiken, een nieuwe bijeenkomst wordt gepland. 

8) Antwoorden op brief Guus Welten 

Antwoorden van het College van B&W op de brief van Guus zijn bekeken en we zijn 

benieuwd naar het vervolg. Voor de argeloze lezer: in de brief van Guus wordt het College er 

op gewezen dat diverse zaken in de stad aangepakt zouden moeten worden, maar dat 

Handhaving hier naar de mening van Guus (en wij ) hopeloos faalt. 

9) Portefeuille-indeling 

Deze is bekeken, en een nieuwe indeling is bij dit verslag gevoegd 

10) Rondvraag, hiervan is geen gebruik gemaakt. 

Noot: volgende vergadering is één uur ingeruimd voor Henk van der Corput, wijkmanager Centrum. 

 

Vergaderschema 2019 

 

Besloten of met gasten:  15 januari, 19 februari, 19 maart, 16 april, 28 mei, 18 juni, 16 

juli, 20 augustus, 17 september, 15 oktober, 19 november, 17 

december 

Themavergaderingen: nog te bepalen (zoals VvE’s JF Kennedylaan) 

In gesprek met de Wijkraad: nog te bepalen 

 


